
 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødetidspunkt Torsdag den 8.november 2023 kl. 16.45 – 18.45            

Mødested Mødelokalet Hørby Skoleafdeling Mødeleder: MSC       Sekretær: MB 

Deltagere Bianca Dalgaard Svendsen (forældrerepræsentant), Claus Ledet Birkbak (forældrerepræsentant), Heidi 
Vagner Svendsen (forældrerepræsentant), Jes Emil Skytte Christensen (forældrerepræsentant), Martin 
Stenbjerg Christensen (forældrerepræsentant), Thomas Nielsen (forældrerepræsentant), Kenneth Klit-
gaard Svendsen (forældrerepræsentant), Sally Korsgaard (medarbejderrepræsentant), Anne Roland 
Hejslet (medarbejderrepræsentant) (referent), Gitte Kiilerich (skoleleder),   

Fraværende Afbud fra Mette og Claus.  

  

 

Indhold Mål/udbytte Metode Forberedelse  

Orientering fra: 
 
Formand 
 
Skoleleder 
 
Medarbejder 
 
Elevrådet 
 

Være orienteret i forhold til hvad der rør sig på skolen/SFO 
 
 

Orientering fra 
de forskellige 

Ingen  

Referat 
 
 

Martin:  
Gitte og Martin har været til generalforsamling i støttefor-
eningen.  
Støtteforeningen skaffer penge og holder årlig arbejdsdag. 
Opfordring om at vi får samarbejde i gang med støttefor-
eningen. Bianca vil gerne være bindeled mellem de to be-
styrelser. 
Som forældre, skal vi være bedre til at informere om at der 
findes en støtteforening. 

   



 

 
Mandag d. 13. november kl.- 15 – 16 er der arrangement i 
forbindelse med aktivitetscenters indvielse. 
18. november: Indvielse af hallen/den aktive sammenflet-
ning. Indbydelsen ligger på Dybvad Online. 
Forslag om en fælles bod mellem støtteforening og skolen. 
 
Gitte: 
Orientering om indsatsen omkring Den mangfoldige folke-
skole.  Her er børnesyn og menneskesyn betydningsfuldt. 
På et tidspunkt skal forældrene inddrages. 
 
Gitte har givet grønt lys til, at opstilling af ”Den store bølge” 
– Bianca har søgt midler ved distriktsrådet. 
 
16. nov. laver Gitte og Mette en total ledelsesfordeling. 
 
Det kan være en udfordring aktivitetscenteret vil bruge sko-
lens lokaler i undervisningstiden. Der mangler regelsæt for 
økonomien og tidspunkter for brug af lokaler. 
 
Gitte har indsendt en klage fordi vi oplever at der er kol-
dere end de 19 grader i nogle af vores klasserum. Vi har 
fået dataloggere på skolerne til måling af temperaturer. 
 
Gitte har startet VUP op for personalet – i december må-
ned. Der bliver fælles afslutning for personalet før julefe-
rien. 
 
Sally: 
SFO har afholdt halloweenfest. God tradition med god op-
bakning 
I december bliver der afholdt forældrekaffe i SFO. 
2. og 3. klasse har skærmtid 1 time om fredagen. 



 

 
Indskolingsafdelingen har været til forestilling i Badskær 
Kirke.  
Der har været afholdt matematikkens dag.  Udstilling i for-
gangen. 
Der starter ”Lille elevråd” op i indskolingsafdelingen. For-
målet er at deltage aktivt i demokratiske beslutningspro-
cesser. 
d. 23. november er der julefest på Hørby-afdelingen 
 
Anne: 
På Dybvad-afdelingen er skole/hjem-samtaler godt i gang 
LMS – koncert med Defecto 
Vellykket fordybelsesuge og skolefest  
Juleklippedag d. 24.11 – forældre og bedsteforældre er 
velkomne fra kl. 11. 
 

Høringssvar til NT Skal vi indgive høringssvar på vegne af elever der er kom-
met i klemme mht. skolebuskørsel 
 
 

Drøftelse Har I hørt om 
nogle problema-
tikker i forhold til 
dette? 
 

1. høring 

vedrørende køreplansår 2024-2025.pdf
 

Planlægningsproce

ssen for K24.pdf
 

Skema til 

bemærkninger til NT køreplaner fra august 2024 i Frederikshavn Kommune.docx
 

 

 
GKØ 



 

Referat 
 

Gitte lægger ud på AULA omkring høringssvar. Forældrene 
skal selv skrive. 

   

Dialogmøde den 15. 
november 

Afklare hvem der deltager  Ingen GKØ 

Referat 
 

Gitte, Heidi, Emil, Bianca og Martin deltager.  
 
 
 

   

Økonomi 
 

Få et overblik af skolens økonomi. Herunder fundraising 
mv. 
 

Orientering 
 

 
 

GKØ 
 

  
 
 
 
 

Referat 
Gitte orienterer om økonomirapport. 
Vores budgetopfølgning, der blev indsendt i september, holder stadig. 
 
 
 

 

Principper  
 

Få afklaret: 
Hvordan gør vi det fremadrettet ift. at gennemse principper 
for vores skole? 
Hvordan 
Hvem laver udkast 
Tidsplan 
Arbejdsspørgsmål inden nyt princip 
  
Forslag til tidsplan: 
 
Da vi er nystartet skolebestyrelse, vil vi forsøge at gen-
nemgå alle principperne i løbet af skoleåret 2023/2024. 

Drøftelse Samlet princip-
per kan hentes 
her:  

Principper 

samlet.docx
 

 

HD 

reflektionsskema til principper.docx
 

Martin 
GKØ 



 

Den prioriterede rækkefølge for hvilke principper vi gen-
nemgår, og hvornår, bliver som følgende: 

1. Tema 2 
2. Tema 1 
3. Tema 4 
4. Tema 6+7+8 
5. Tema 3+5 

 
 
Der er vedhæftet er refleksionsskema som kan benyttes 
før et princip skal  tilrettes 

Referat 
Hvordan skal vores principper se ud?  
Vi forbereder os forud for mødet omkring det enkelte princip ved at læse det udleverede materiale fra distrikt syd 
og Nordstjernen.  
Vi udfylder refleksionsskemaet hjemmefra – og tager en drøftelse på mødet. 
På baggrund af drøftelsen laver Gitte et udkast til kommende møde, hvor princippet vedtages. 
Derefter gentages proceduren for næste princip. 
 
Gitte vedhæfter materiale om det pågældende princip, når dagsorden udsendes. 

  

 

Evt.        
 

 

Referat: 
Fremtidens fællesskaber – borgermøder – Sæby den 13. november – Østervrå d. 30. november. 

• Der er brug for bedre/bredere annoncering for at tiltrække yngre folk til møderne. 

• Det havde været rart, hvis arbejdsspørgsmålene havde været tilgængelige før møderne. 
Julefesten d. 23. november kl. 15 – 17.30. 

• Kan nogen fra bestyrelsen hjælpe med salg af vand og kaffe?  Der laves en liste til dagen, hvor man kan skrive 
sig på. 

Årligt møde med forældre afholdes i slutningen af skoleåret, hvor der aflægges årsberetning. Evt.  
Samtidig med Fredagsspilop i marts – eller i oktober – som start på skoleåret. 
 

 

 



 

 


